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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 12. september 23 Tid: 18:30  

Til Styrets medlemmer  Fra:  Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Renathe, Michael, Roger, Astrid, Tommen, Torfinn, Sondre 

Ikke til stede: Marielle, Aina 

Referent: Astrid E. Robstad 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

Ikke gjennomgått. August og september gås gjennom i oktobermøtet  

Dugnad Styrets leder 

  

Status sportslig - Sportslig leder 

Keeperskole i høstferien, Framsteg er invitert. John McLeoud holder 
kurset. Sendt ut internt til trenere. 
Sak: ang dekket medlemskontigent/lisens for ass. trener senior Espen 
Rubbås – denne er ok 

 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Treningstider Renate og 
Tommen 

Referat:  Treningstider i hallen. -innkalling trenermøte med omvisning og gjennomgang av 
bruk av hallen. 

 Dommeransvarlig Sondre 

Referat: Sondre har laget dommerkontrakt for kretsen. 
Aut.dommer/rekrutteringsdommer. Godkjennes med noen få endringer i 
kontrakten. 
15 kamper per år er kravet for å være ne fullverdig dommer.  

 Søknad om støtte ulike lag  

Referat: Ang støtte til 2014 lag  fra mai – denne saken falt litt bort grunnet utsatt 
styremøte. Ble søkt om hettejakker, ble ikke godkjent av styret. Laget 
ønsker også søke støtte til pizzakveld utenom de 2000kr fra klubben.  

 Årshjul:  

Referat: Dugnad -toalettpapir felles for alle lag  
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 sponsorer  

Referat: Renate, Jardar og Preben har hatt møter med flere sponsorer, mangler 
fortsatt noen men slik det ser ut per nå lover det bra for å lande avtaler.  
Tilbud fra macron, scantrade og puma som utstyrleverandør – mer info 
kommer. 
 

 Eventuelt   

Referat: Åpning av Søgne&Greipstad sparebank hallen 9.9 – kjempesuksess☺ 
Gil har hallen 42 helger i året.  
Nettsiden innspill  -dommerskjema. Roger ønsker en gjennomgang på 
strukturen vet et møte nå i løpet av året. 
Oppstart 1 klassinger – 2 treninger og et foreldremøte. Fått 4 trenere og en 
foreldrekontakt. 
 
Sendt ut mail til trenere ang bestilling av nøkkel til hallen. 
Mangler noen trenere registrert i minidrett – trenere som har barn som er 
medlem skal ikke betale kontigent. 
Vært i kontakt med AKT ang  kjøring rundt Hortemo Ringvei om å sette opp 
skilt som viser dette er en busstrase. 
 
 

   

 Neste styremøte oktober 

 


